

Title (en)

Arrangement for creating partially divided workspaces.

Title (de)

Einrichtung zur Bildung teilabgeschirmter Arbeitsplätze.

Title (fr)

Arrangement pour créer des cloisonnements partiels pour bureaux.

Publication

EP 0505592 A1 19920930 (DE)

Application

EP 91104824 A 19910326

Priority

EP 91104824 A 19910326

Abstract (en)

An arrangement which stands on the floor of a room and is intended for creating partially divided workspaces contains a hollow girder (1), arranged at a distance above the floor (2) and running parallel to the latter, and at least two vertically standing wall segments (9, 10) which project upwards from the hollow girder (1) and are respectively supported at one of their ends on the floor (2) and with their other end on the hollow girder (1), and which are arranged relative to one another so that together with the hollow girder (1) they form a defined partial space. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine auf dem Boden eines Raumes stehende Einrichtung zur Bildung teilabgeschirmter Arbeitsplätze enthält einen im Abstand über dem Boden (2) und parallel zu diesem verlaufend angeordneten Hohlträger (1) und wenigstens zwei vertikal stehende, den Hohlträger (1) nach oben überragende Wandsegmente (9, 10), die sich an jeweils einem ihrer Enden auf dem Boden (2) und mit ihrem anderen Ende am Hohlträger (1) abstützen und so zueinander angeordnet sind, daß sie gemeinsam mit dem Hohlträger (1) einen abgegrenzten Teilraum bilden. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 2/74

IPC 8 full level

A47B 83/00 (2006.01); **E04B 2/74** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 83/001 (2013.01); **E04B 2/7416** (2013.01); **E04B 2002/7483** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0326521 A1 19890802 - MANTEL EMBRU WERKE [CH]
- [A] EP 0182662 A2 19860528 - HAUSERMAN INC [US]
- [A] EP 0027001 A2 19810415 - HAUSERMAN LTD [CA]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0505592 A1 19920930; EP 0505592 B1 19930811; AT E92990 T1 19930815; DE 59100292 D1 19930916

DOCDB simple family (application)

EP 91104824 A 19910326; AT 91104824 T 19910326; DE 59100292 T 19910326